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Fragortill ordforande i kommunstyrelsen i Hylte kommun.

Den 18 januari 2023 lämnade jag in en motiontill Kommunfullmaktigei
Hylte kommun.

I motionen yrkade jag att kommunstyrelsen skulle utse en arbetsgrupp
med 2 personerfrån vardera Framtid Hylte, För Hyltes Bästa och
Sverigedemokraternaför att utreda vissa frågor inför framtida byggnation
av en idrottshall på Staffansboområdet.

Mina frågor är

1. Vad har hänt med denna motion?

Det borde inte vara så svårt att besluta om att antingen föreslå bifall till en
sådan motion eller avslag.

Det lär pågå ett utredningsarbete i frågan som ska ge svar pa en del av de

frågor som jag ansåg att arbetsgruppen skulle undersöka.

2. Vem hargett direktiv till denna utredning och har det satts någon

tidsgräns?

Det är nu dags att påbörja budgetarbetet för 2025-28 och det hade varit
värdefullt att ha ett underlag när det gäller en framtida sporthall på
Staffansboområdet.
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